



**Office of Pilgrims Affairs Pakistan (OPAP)
Consulate General of Pakistan, Jeddah**



Invitation for Expressions of Interest (Eoi) / Bids for Hajj-2023

In continuation to the advertisement dated 08.12.2022 published in Daily Al-Madinah & Arab News and uploaded on (<https://mora.gov.pk/>), (<https://www.ppra.org.pk/>) & (<https://parepjeddah.org>) websites wherein Office of Pilgrims Affairs Pakistan (OPAP), Jeddah invited Eoi/Bids to hire/procure goods / services for Hajj Operation-2023 / 1444H, date of submission of Eoi/bids is extended as under:

- *All EOIs/Bids must reach OPAP, Consulate General of Pakistan, through P.O. Box 182 Jeddah 21411 or email (dghajipc@gmail.com) till **1500 hrs**, on **15th January, 2023**. The bids will be opened on the same day i.e. 15th January, 2023 at 1530 hrs;*
- *Hiring of buildings in Makkah shall continue till hiring of accommodation as per quota;*
- *All other terms & conditions remain the same.*

For further details, please visit www.hajjinfo.org or contact OPAP, Jeddah.
Tel:012-6125531 E-mail: dghajipc@gmail.com.



مكتب شؤون حجاج باكستان (OPAP)
قنصلية باكستان العامة بجدة
دعوة لتقديم العروض والمناقصات لحج عام
2023م



استمراراً للإعلان المؤرخ في 2022/12/08 والمنشور في صحيفة المدينة المنورة وعرب نيوز وتم تحميله على المواقع التالية (<https://mora.gov.pk/>) و (<https://www.ppra.org.pk/>) و (<https://parepieddah.org>) والتي دعا فيها مكتب شؤون حجاج باكستان (OPAP) بجدة EoI / العطاءات لاستئجار / شراء سلع / خدمات لعملية الحج 1444/2023 هـ ، وتم تمديد تاريخ تقديم العطاءات على النحو التالي:

- يجب أن تصل جميع العروض/العطاءات EOIs إلى مكتب شؤون حجاج باكستان (OPAP)، القنصلية العامة لباكستان، ص. ب: 182 جدة 21411 أو عبر البريد الإلكتروني dghajjpc@gmail.com . إلى الساعة (15:00) 15 يناير 2023م.
- يستمر تأجير المباني في مكة المكرمة حتى استئجار المساكن حسب الحصة.
- تظل جميع الشروط والأحكام الأخرى كما هي.

للحصول على الشروط والأحكام التفصيلية، يرجى زيارة موقع www.hajjinfo.org أو الإتصال بمكتب شؤون حجاج باكستان (OPAP) بجدة هاتف رقم 012-6125531، البريد الإلكتروني: dghajjpc@gmail.com